



Kreds 5

Emne: Kredsbestyrelsesmøde Kreds 5

Dato: 18. marts 2025

Tid: 18.00

Sted: Dalum Hallen, Mejerivej 1, 5260 Odense

Mødeleder: Sekretær Bo Kristensen

Referent: Peter Bisgaard

Kredsbestyrelse / HB

Init.	Navn	Jægerråd / repræsentorer	
EVJ	Ejgil Valdemar Jensen	Kredsformand	A
LU	Lars Udengaard	HB-medlem	+
TSM	Tonny Skytt Mikkelsen	Kredskasserer	+
ML	Morten Loubjerg	JR Odense	+
		JR Assens	
JE	Jørgen Egelund Jensen	JR Svendborg	A
JT	Jens Thomsen	JR Fåborg-Midtfyn	+
BK	Bo Kristiansen	JR Middelfart (sekretær)	+
CH	Claus Harboe	JR Nordfyn	+
TA	Thomas Albertsen	JR Ærø (HB-suppleant)	+
KH	Kurt Hansen	JR Nyborg	A
PB	Peter Bisgaard Gommesen	JR Kerteminde (referent)	+
	Vakant	JR Langeland	

JR = jægerråd, + = deltagelse, a = afbud, - = fraværende

Dagsorden / referat

Pkt. 01 Velkomst v/ Sekretær BK: Økonomi: TA spørger om ikke der skulle være et punkt med "Budget"? LU foreslår at der søges råd i DJ, som har en model som sparer en del arbejde for kredskassereren. Emnet "Budget" får sit eget punkt på mødet i Særslev d. 8/4-25.

ML spørger om der kan findes økonomi til f.eks. et skydearrangement med politikere eller teknisk udvalg fra kommunerne..? Evt. et eftermiddagsmøde til 3.000-5.000 kr.

JT efterspørger et punkt, som evaluerer kredsmødet i Ullerslev. Se pkt 6

Pkt. 02 Konstituering: Kredskasserer TSM, Referent PB, Næstformand og sekretær BK. LU har udarbejdet en oversigt over fordeling af ansvarsområder/arbejdsopgaver i Kredsbestyrelsen med henblik på hvem man kan kontakte først hvis man mangler information/viden. Dette skal have sit eget punkt på næste møde.

Pkt. 03 Struktur ændringer i DJ: LU præsenterede de begyndende strukturændringer i DJ's hovedbestyrelse.

Pkt. 04 Grønne 3 parts forhandlinger – Kystvandråd og Odense Fjord Samarbejdet: To jægere (Steen Vad Knudsen og Kim Vesterskov) repræsenterer i Odense Fjord Samarbejdet. LU bistår gerne hvis de kræves. Brug gerne DJ's repræsentanter som konsulenter. ML efterlyser hvor de nye repræsentanter skal sende ansøgninger om tillidsmandstøj og køresedler hen. ML tager kontakt til Morten Sinding desangående.

Pkt. 05 Hjortelaug Fyn: Der blev afholdt et fint møde i Køstrup d. 4/3, med god dialog. Der skal oprettes lokale "tællegrupper" via jagtforeningerne i lokalområderne. Der skal i udgangspunktet ikke tælles, men laves estimater for at komme tallene nærmere.. Næste møde er 23/4-23 i Årslev Forsamlingshus, hvor det skal afklares, hvordan arbejdet skal organiseres i fremtiden. Der skal på mødet komme et konkret forslag til hvad, og hvordan arbejdet skal foregå i fremtiden. CH samler tråden op. Han deltager i Nordfyns kommunes hjortelaug på torsdag d. 20/3-25.

Pkt. 6 Evaluering af Kredsåret 13/3-2025 i Ullerslev: Kredsårsåret var dårligt organiseret, som hele kredsbestyrelsen skal hjælpe hinanden med at få løst bedre næste år. Modtagelse og udlevering af mandatkort og stemmesedler, var meget forvirrende. Delegerede og gæster fremgik af forskellige lister. En del gæster fremgik ikke af nogen lister og der kom 10 personer mere end der var tilmeldt til spisning.

Stor ros til dirigenten, som fik afholdt mødet i god ro og orden, samt i en god tone.

Maden var rigtig god.

Bedre skiltning i et kulturcenter, som huser mange aktiviteter på samme aften.

Koordinatorberetninger skal ligge klar 2-3 uger før mødets afholdelse næste år.

Pkt. 07 Evt.: Afbud til kredsåret skal ske min 3 dage før, af hensyn til madbestilling. CH: Kan der laves kurser i "Jægerweb" ML tager kontakt til Klaus Knudsen vdr kursus i "Jægerweb"

Mødet afsluttet 21:35.